INTERIM RESULTS

The Board of Directors of Yangtzekiang Garment Limited (the "Company") is pleased to announce the unaudited interim results of the Company and its subsidiaries, associates and jointly controlled entities (the "Group") for the six months ended 30th September, 2006 as follows. The interim results have not been audited, but have been reviewed by the Company's Audit Committee.

CONSOLIDATED INCOME STATEMENT – UNAUDITED

For the six months ended 30th September, 2006 (Expressed in Hong Kong dollars)

中期業績

長江製衣有限公司(「本公司」)之董事會欣然 宣佈本公司及其附屬公司、聯營公司及合營 公司(「本集團」)截至二零零六年九月三十日 止六個月之未經審核中期業績。中期業績尚 未經審核,但已由本公司之審核委員會審 閱。

綜合損益表-未經審核

截至二零零六年九月三十日止六個月 (以港元計)

Six months ended 30th September, 截至九月三十日止六個月

		截至九月三十日止六個月		
		Note	2006	2005 (restated) (重列)
		附註	\$'000	\$'000
Turnover Cost of sales	營業額 銷售成本	3	783,323 (624,395)	753,585 (592,887)
Gross Profit	毛利		158,928	160,698
Other revenue Other net income Selling and distribution expenses Administrative expenses Other operating expenses	其他收入 其他收益淨額 銷售及分銷費用 行政費用 其他經營費用		5,529 16,128 (64,415) (51,261) (14,989)	2,665 (3,504) (59,333) (54,125) (18,992)
Profit from operations Finance costs Share of profits less losses of associates	經營溢利 融資成本 應佔聯營公司溢利 減虧損		49,920 (9,015) (210)	27,409 (17,602) (3,494)
Share of profits of jointly controlled entities Impairment of a subsidiary	應佔合營公司 溢利 一家附屬公司減值	9(b)	5,499 (8,517)	
Profit before taxation Income tax	除税前溢利 所得税	4 5	37,677 (9,291)	6,313 (1,743)
Profit after taxation	除税後溢利		28,386	4,570
Attributable to: Equity shareholders of the Company Minority interests	應撥歸於: 本公司股權持有人 少數股東權益		28,417 (31)	3,034 1,536
Profit after taxation	除税後溢利		28,386	4,570
Dividend – interim declared	宣派中期股息	6	6,311	_
Earnings per share – Basic (Cents)	每股盈利-基本(仙)	7	13.5	1.4